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l. Gmina Kęd.zię~zyn:Koźle zawarła z dwoma organizacjami pozarządowymi umowę na dokanniani~ 
bezdomnych kotów. Oba podmioty wykazały mocno różniące się wykazy ilościowe bezdomnych 05e... 
kotów, którymi się opiekują, lecz obu przekazano dotacje w tej samej wysokości. Czyli , że 
organizacja z większą ilością kotów zakupuje karmy dla jednego kota o mniejszej wartości 
odżywczej, a organizacja z mniejszą ilością kotów, te koty przekarmia. 

a) Dlaczego tak się stało? 
b) Czemu nie nalicza się wysokości przedmiotowej dotacji w przeliczeniu na jednego dożywianego 

kota? 
c) Jaki stosuje się mechanizm weryfikacji danych o ilości kotów bezdomnych przedstawianych przez 

organizacje ubiegające się przedmiotowe dotacje? 

2. Czy gminne nieruchomości są obciążone hipoteką? Jeżeli tak, proszę podać kwotę oraz wskazać, 
które to są nieruchomości. 

3. Czy prawdą jest, że w części szkół prowadzonych przez gminę Kędzierzyn-Koźle występuje 

bezpłatna dostępność do sieci internetowej (WiFi), a w innych już nie? Jeżeli tak, proszę wymienić te CJvJ 
szkoły oraz podać przyczynę takiego stanu rzeczy. 

4. Strzelnice, są zlokalizowane blisko budynków mieszkalnych. Hałasują coraz bardziej, ponieważ \LIlPP 
użytkowników przybywa, częściej i dłużej z nich korzystają strzelając z mocniejszych broni. Proszę O .t~ 

podjęcie działań, aby strzelnicę, nawet o charakterze poligonu zlokalizować na terenie Pola 
Południowego - teren położony daleko od ludzi i niewykorzystany. 

5. Czy wspólnoty mieszkaniowe Oakie?), w których gmina ma swoje udziały: 

a) mają problemy z zarządcami nieruchomości, w celu wyegzekwowania swoich postanowień, w 1'i\1:& 
tym wolę gminy reprezentowaną przez MZBK? 

b) ich zarządcy bez posiadanych uchwal wspólnot mieszkaniowych zaciągają zobowiązana 

obciążające te wspólnoty - w tym gminę Kędzierzyn-Koźle? . 

6. Proszy o odpowiedź na pytania, na które dziennikarz nie uzyskał odpowiedzi: 

a) Proszę O wykaz kar umownych naliczonych przez urząd miasta w latach 2015-2016, nałożonych na ~R.E" 
wykonawców miejskich inwestycji, z tytułu przekroczenia terminów realizacji zadań? 

b) Jeżeli kary nie były naliczane, proszę podać uzasadnienie do podjętych w tej kwestii decyzji. 
c) lIe służbowych kart płatniczych funkcjonuje w urzędzie miasta Kędzierzyna-Koźla? 'bQJ-j ~ 

d) Kto dysponuje kartami płatniczymi? Proszę o podanie nazwisk osób funkcyjnych w urzędzie miasta (.., 
Kędzierzyna-Koźla dysponujących służbowymi kartami płatniczymi. , . 

e) Czy służbowe karty płatnicze funkcjonują także w dyspozycji prezesów spółek z udziałem gminy? ~'i\... 
f) Czy służbowe ka11y płatnicze są w dyspozycji kierowników-dyrektorów MOSiR, MOK, MOPS? tto~ 
g) W jaki sposób prowadzona jest kontrola prawidłowości korzystania z służbowych kart płatniczych? t{OI::, ~~ 
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